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Rada Miejska w Prudniku 

Radni 

Protokół nr XIII/2024 
 

Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 

/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

XIII Sesja w dniu 17 grudnia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 17 grudnia 2024 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:55 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Leszek Czereba 

4. Krzysztof Fejdych 

5. Renata Heda 

6. Grażyna Hołda 

7. Alicja Isalska 

8. Grzegorz Jędrzej 

9. Łukasz Karpowicz 

10. Ireneusz Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Mieczysław Partyczny 

15. Witold Rygorowicz 

16. Aneta Samotus 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Bartosz Trytek 

19. Jacek Urbański 

20. Andrzej Włosek 

21. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu/  

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 19 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 
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w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w 

sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

Przewodniczący Rady przywitał radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 transkrypcji, 

która jest integralną częścią protokołu. 

 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak podziękował za wieloletnią pracę odchodzącemu na emeryturę 

Wiceprezesowi ZUK Wojciechowi Dancewiczowi. 

/zgodnie z pkt. 1a transrypcji/  

 

b) Przyjęcie protokołu z XII sesji z dnia 26.11.2024 r. 

Przewodniczący poinformował, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z X sesji Rady Miejskiej w dniu 26.11.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XII sesji z dnia 26.11.2024 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Leszek Czereba, Alicja Isalska 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 26 listopada do 17 

grudnia 2024 roku. Z ważniejszych spraw należy wymienić:  

1. Minął kwartał od wrześniowej powodzi, równolegle z liczeniem strat  usuwane są na  bieżąco 

skutki powodzi w tym między innymi remonty dróg i niektórych przepustów, remonty 

mieszkań, usuwane są awarie urządzeń komunalnych w tym tych, które należą do Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji. Na wydatki związane z usuwaniem bieżących skutków powodzi 

gmina do tej pory otrzymała z budżetu państwa  za pośrednictwem Wojewody Opolskiego 

dotację w wysokości  5 956 258,10 zł. na dofinansowanie zadania związanego z usuwaniem 

skutków powodzi z 2024 r. Z tych środków musimy rozliczyć się do 31 stycznia 2025 roku. 

Trwają również prace mające na celu odbudowę zniszczonej infrastruktury w tym przede 

wszystkim zlecane są ekspertyzy potwierdzające stan niektórych obiektów i ich przydatność do 

dalszego użytku.  Do aplikacji stanowiącej zgłoszenie strat po powodzi wprowadziliśmy około 

100 obiektów, podaję liczbę około, dlatego że trwa wprowadzanie rowów komunalnych oraz 

budynków komunalnych zalanych w czasie powodzi (między innymi na ulicach: Ogrodowej, 

Chrobrego, Kochanowskiego i Morcinka). Do końca roku planujemy zamknięcie katalogu 

zidentyfikowanych strat, zgodnie z wytycznymi uszeregujemy usuwanie skutków powodzi 

według priorytetów,  a następnie wystąpimy z początkiem roku  z wnioskiem o wypłatę 

środków na remonty i odbudowę. Pamiętać należy, że zadania wskazane do dofinasowania będą 



3 

 

weryfikowane przed złożeniem wniosków przez komisję powołaną przez Wojewodę 

Opolskiego. Od kwot, o które gmina będzie się ubiegać należy odliczyć kwoty uzyskane z 

tytułu zawartych polis ubezpieczeniowych i darowizn przekazanych, na dany konkretny cel 

inwestycyjny. 

W związku z tym, że jeden budynek mieszkalny  przy ulicy Chrobrego po powodzi będzie 

nadawał się wyłącznie do rozbiórki, Gmina składa wniosek o środki na budowę budynku przy 

ul. Frankla (miejsce i dokumentacja planowanej i niedoszłej do skutku inwestycji  Spółki 

PTBS) z przeznaczeniem do zasiedlenia przez powodzian. Zgodnie z  art. 28 ust 1 ustawy  z 

dnia 1 października 2024 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z 

usuwaniem skutków powodzi oraz niektórych innych ustaw przy tworzeniu lokali 

mieszkalnych lub budynków przeznaczonych dla poszkodowanych będących osobami 

fizycznymi, finansowego wsparcia udziela się w wysokości 100 % kosztów przedsięwzięcia. 

Wniosek o udzielenie finansowego wsparcia z Funduszu Dopłat opiewa na kwotę  8 346 787,64 

zł .  Rozważane jest również odstąpienie w niektórych budynkach dotkniętych powodzią od 

remontu mieszkań na parterze w  zamian za  wykonanie w tych miejscach pomieszczeń 

gospodarczych typu wózkownia , rowerownia , pralnia itp. 

Na bieżąco realizowana jest pomoc dla powodzian przez Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Prudniku. I tak na dzień 16 grudnia w ramach poszczególnych form pomocy powodzianom 

wypłacono: 

- zasiłek powodziowy do 2000 zł. - na złożonych 2374 wnioski, wydano 1876 decyzji . Zasiłek 

wypłacono 1870 rodzinom. Kwota wypłaconych zasiłków dla poszkodowanych to 3 658 000 

zł, decyzji odmownych wydano 439. Nie odebrano 6 decyzji, wycofano 47 wniosków, wydano 

12 postanowień o odmowie wszczęcia postępowania; 

- zasiłek na osuszanie  pomieszczeń 1000 zł. (na pokrycie kosztów energii)  na złożonych 

1394 wnioski , wydano tyle samo decyzji . Zasiłek wypłacono 1304 rodzinom. Kwota 

wypłaconych zasiłków dla poszkodowanych 1 304 000 zł. Nie odebrano 90 decyzji. 

- zasiłek celowy na pomoc doraźną 8000 zł. na złożonych 583 wnioski, wydano 467 decyzji 

. Zasiłek wypłacono 465 rodzinom. Kwota wypłaconych zasiłków dla poszkodowanych 3 720 

000 zł.  Wydano 51 decyzji odmownych, wnioskodawcy wycofali 65 wniosków. 

- zasiłek na remont / odbudowę budynków mieszkalnych do                     200 000 zł. na 

złożonych 211 wniosków, wydano 192 decyzje . Zasiłek wypłacono 192 rodzinom. Kwota 

wypłaconych zasiłków dla poszkodowanych 12 424 970 zł , decyzji odmownych wydano 15.  

- zasiłek na remont / odbudowę budynków gospodarczych do                   100 000 zł. na 

złożonych 93 wnioski, wydano 8 decyzji . Zasiłek wypłacono 8 rodzinom. Kwota wypłaconych 

zasiłków dla poszkodowanych 110 050 zł. Decyzji odmownych wydano 13, wnioskodawcy 

wycofali 72 wnioski. 

- zasiłki losowe na cele edukacyjne , wydano 141 decyzje (w tym 2 odmowne) 2ypłacono 

ogółem  182 000 zł.  

Łącznie z budżetu państwa za pośrednictwem gminy i Ośrodka Pomocy Społecznej do tej pory 

do  mieszkańców naszej gminy dotkniętych skutkami wrześniowej powodzi wpłynęło 

21 399 020 zł. 

Do mieszkańców naszej gminy w ostatnim czasie trafiły również materiały budowlane 

przekazane przez firmę WIM PROPRETIES SPÓŁKA CYWILNA : Władysława Zinów, 

Iwona Korzeniowska, Mirosław Zinów z siedzibą w Ząbkach, która przekazała darowiznę na 

usuwanie skutków powodzi na kwotę 64 755,93 zł. w postaci 1742,5 litrów farb i 698,88 m² 

glazury oraz Górażdże Cement S.A w Choruli , która przekazała 23,8 ton cementu. Za 

pośrednictwem sołtysów naszych wsi były typowane rodziny najbardziej dotknięte skutkami 

powodzi. W następnej kolejności   pomoc otrzymały osoby zamieszkałe w Prudniku i 

przedsiębiorcy, którzy najbardziej odczuli skutki powodzi. Ogółem materiały wydano 114 

osobom w tym kilkunastu podmiotom  gospodarczym. 
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Wydano 16 zaświadczeń przedsiębiorcom ubiegającym się o pomoc  finansową w Fundacji 

Rozwoju Śląska na usuwanie szkód  powstałych w wyniku powodzi oraz do ZUS.  

 

2. Od 12 grudnia 2024 roku rozpoczął się nabór wniosków w ramach programu priorytetowego 

„Czyste Powietrze” dla powodzian.  Nabór wniosków potrwa do 31 marca 2025 roku lub do 

wyczerpania środków.  

Dofinansowanie mogą otrzymać osoby fizyczne będące właścicielem/współwłaścicielem 

budynku mieszkalnego jednorodzinnego lub wydzielonego w budynku jednorodzinnym lokalu 

mieszkalnego z wyodrębnioną księgą wieczystą, który:  

• nie jest objęty czynną lub będącą w okresie trwałości umową  

o dofinansowanie zawartą w ramach Programu „Czyste Powietrze”  

• uległ uszkodzeniu w wyniku wystąpienia powodzi w 2024 r.,  

• zlokalizowany jest na terenie gmin województw: dolnośląskiego, lubuskiego, 

opolskiego i śląskiego  

• oszacowany procent zniszczeń w wyniku powodzi potwierdzony dokumentacją 

szacowania strat sporządzaną przed właściwą gminę nie jest mniejszy niż 5 % 

budynku/lokalu.  

Dofinansowanie z programu „Czyste Powietrze”  dla powodzian może być łączone z 

zasiłkiem celowym wypłacanym powodzianom w ramach pomocy remontowo-budowlanej 

przyznawanej na podstawie ustawy o pomocy społecznej na remont albo odbudowę budynku 

mieszkalnego lub lokalu mieszkalnego, który został zniszczony lub uszkodzony w wyniku 

powodzi lub kwotą odszkodowania z tytułu ubezpieczenia budynku/lokalu mieszkalnego 

pozyskanych w związku ze zniszczeniem lub uszkodzeniem budynku/lokalu mieszkalnego w 

wyniku powodzi, jednak biorąc pod uwagę wszystkie ww. źródła, łączna kwota dofinansowania 

na przedsięwzięcie nie może przekroczyć 100% kosztów kwalifikowanych przedsięwzięcia 

plus VAT. Wnioski o dofinansowanie w formie dotacji można składać poprzez: serwis gov.pl 

lub system Generator Wniosków o Dofinansowanie (GWD)  do Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu. Mieszkańcy Gminy Prudnik mogą 

skorzystać z Gminnego Punktu Konsultacyjno – Informacyjnego w zakresie wypełnienia i 

złożenia wniosku o dofinansowanie oraz rozliczenia przedsięwzięcia. 

3. W dniu 27 listopada 2024 roku na Rynku w Prudniku odbyła się uroczysta przysięga 

żołnierzy 172. batalionu lekkiej piechoty 13. Śląskiej Brygady Obrony Terytorialnej. 

Punktualnie o godzinie 12:00 nowi żołnierze, wypowiedzieli słowa roty przysięgi wojskowej. 

Uroczystość uświetniona była defiladą wojskową, podczas której żołnierze zaprezentowali 

swoje umiejętności. Mieszkańcy Prudnika mieli również okazję obejrzeć pokaz różnorodnej 

broni i wyposażenia wojskowego. Po części oficjalnej odbył się piknik wojskowy. Dla 

uczestników przygotowano poczęstunek w postaci tradycyjnej grochówki. 

4. 12 grudnia z Radosławem Roszkowskim Starostą Prudnickim przyjęliśmy delegację Wojsk 

Obrony Terytorialnej, z dowódcą nowo tworzonej 17. Opolskiej Brygady WOT płk. Arturem 

Bartkowskim na czele. Głównym punktem wizyty była szczegółowa wizytacja budynku 

dawnego Zespołu Szkół Zawodowych na ul. Podgórnej w Prudniku. Wypadła ona bardzo 

pomyślnie, otoczenie i budynek, który wymaga pewnych środków na remont, spełniają 

oczekiwania Wojska. Podobnie jak pozostałe atuty lokalizacji w Prudniku, jak m.in. posiadanie 

klas mundurowych o profilu wojskowym, bliskość strzelnicy i dawnego poligonu. 

Zadeklarowałem pełne wsparcie ze strony Gminy Prudnik dostosowanie odpowiedniego 

dojazdu do przedmiotowej placówki. Ze strony Powiatu Starosta zadeklarował bezpłatne 

przekazanie wizytowanego obiektu na siedzibę WOT wraz z działką, co jest warunkiem 

koniecznym do ewentualnej pozytywnej decyzji.  

5. Zarządzeniem Nr 343/2024 z 12 listopada 2024 roku powierzyłem  spółce Zakład  Usług 

Komunalnych Jednoosobowa Spółka Gminy z o.o. zadanie własne Gminy Prudnik   zgodnie z 
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uchwałą Rady Miejskiej w Prudniku Nr LII/782/2018 z 28 lutego  2018r. w sprawie 

powierzenia Zakładowi  Usług  Komunalnych jednoosobowej  Spółce Gminy Prudnik z o.o. 

zadań własnych Gminy Prudnik, zmienionej uchwałą Nr IV/36/2018 z  27 grudnia 2018r. i 

uchwałą  NR LXI/1010/2022 z dnia 28 kwietnia 2022 r.  polegające na wykonywaniu 

remontów, modernizacji i usuwania awarii w nieruchomościach wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Prudnik oraz lokalach użytkowych stanowiących własność 

Gminy Prudnik. Zakres powierzonych zadań określa umowa wykonawcza zawarta pomiędzy 

Gminą, a Spółką, a dotyczy mieszkań przygotowywanych do zasiedlenia przez powodzian.  Na 

zasadach określonych w umowie, Spółka otrzyma od Gminy rekompensatę. 

6. Zgodnie z planem budżetu rozstrzygnięto lub ogłoszono następujące procedury przetargowe: 

- Podpisano umowę na renowację 7 szt. zabytkowych łuków przyporowych zlokalizowanych 

na ul. Kościelnej oraz Sobieskiego w Prudniku, z firmą Piotr Górski Usługi Inżyniersko-

Budowlane „Budmistrz”, ul. Wolności 27, 47-223 Stare Koźle za cenę 199 851,27 zł. 

- unieważniono przetarg w części 1 - dostawa i montaż mebli, postępowania: utworzenie i 

wyposażenie Dziennego Domu Senior+ w Prudniku przy ul. Tkackiej 1. Wykonawca wybrany 

po ponownym badaniu i ocenie ofert również nie podpisał umowy. 

- ponownie ogłoszono przetarg na Utworzenie i wyposażenie Dziennego Domu Senior+ w 

Prudniku przy ul. Tkackiej 1 - dostawa i montaż mebli. Termin otwarcia ofert 23.12.2024 r. 

- wszczęto postępowanie na „Odbiór i zagospodarowanie odpadów z nieruchomości 

zamieszkałych w Gminie Prudnik” w formule ”in-house” w trybie zamówienia z wolnej ręki z 

Zakładem Usług Komunalnych Jednoosobową Spółką Gminy z o.o., ul. Przemysłowa 1, 48-

200 Prudnik. Planowany termin realizacji usługi - 3 lata. 

7. W przestrzeni medialnej pojawiła się informacja o kontroli w jednej ze spółek gminnych 

prowadzonej przez Centralne Biuro Antykorupcyjne. Chcąc uciąć  domysły, której spółki ta 

sprawa dotyczy informuję, że chodzi o Zakład Energetyki Cieplnej Prudnik, a w szczegółach 

przeprowadzonych przez Spółkę postępowań na wybór wykonawcy robót w inwestycji pn. 

budowa i modernizacja sieci cieplnych  w Prudniku przy ul. Zielonej i Legionów oraz drugiego 

postepowania na wybór wykonawcy robót  w inwestycji budowa sieci cieplnych 

preizolowanych wraz z przyłączami 2xDN 400-50 o łącznej długości 251,3 mb i węzła 

cieplnego o mocy Q – 24 kW . Sprawy dotyczą lat 2021 i 2022, i rzekome nieprawidłowości 

zostały zgłoszone Zarządowi Spółki, jak i Gminie przez anonimową osobę. Pisma kierowane 

były również do Prokuratury.  W maju 2023 roku zleciłem przeprowadzenie kontroli w Spółce. 

Stwierdzone zostały nieprawidłowości, jednak nie dające podstaw do formułowania tak daleko 

idących  wniosków,  jak w przypadku Skarżącego. 5 grudnia zostałem poinformowany przez 

Zarząd Spółki, że w dniu 28 listopada br. rozpoczęła się kontrola Wydziału Postępowań 

Kontrolnych CBA Delegatura we Wrocławiu w zakresie udzielania i realizacji zamówień 

dotyczących przebudowy oraz modernizacji sieci cieplnych obejmujących lata 2021-2024. W 

trakcie kontroli wydano kompletną dokumentację przetargową i odbiorową dotyczącą 

przetargu na sieć cieplną w roku 2021, na magistrale cieplną w roku 2022 oraz na sieć cieplną 

w roku 2024. Ponadto przekazano kopie regulaminów postępowań z lat 2021-2022 oraz nowy 

regulamin z roku 2023. W ramach kontroli została zabezpieczona i przegrana poczta 

elektroniczna członków komisji przetargowej. Dodatkowo przekazano komplet dokumentacji 

związanej z postępowaniem, protokół kontroli przeprowadzonej przez gminę  oraz pisma 

związane z realizacją zaleceń pokontrolnych gminy i Rady Nadzorczej. Planowane zakończenie 

kontroli przewidziano na  28 luty 2025 r. 

8. W związku z przygotowywanym przez Gminę Prudnik z partnerstwem ze Starostwem 

Powiatowym w Prudniku projektem do Polsko-Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast 

przedstawiciele Gminy uczestniczyli w trzech spotkaniach konsultacyjnych dotyczących 

przedmiotowego projektu. 

I tak: 
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10 grudnia spotkaliśmy się z grupami senioralnych działającymi w Gminie Prudnik : 

Stowarzyszeniem Uniwersytetu Złotego Wieku Pokolenia w Prudniku, Stowarzyszeniem 

Przyjaciół LO im Adama Mickiewicza w Prudniku oraz Stowarzyszeniem Aktywni 60+ z 

Prudnika, 

16 grudnia spotkaliśmy się w Starostwie Powiatowym z Młodzieżową Radą Powiatu w 

Prudniku oraz, również w dniu 16 grudnia z prudnickimi przedsiębiorcami działającymi w 

Prudnickiej Radzie Biznesu. 

W trakcie spotkań wszystkim zebranym przekazane zostały założenia Polsko-Szwajcarskiego 

Programu Rozwoju Miast, koncepcje potencjalnych działań możliwych do realizacji w ramach 

Programu oraz przeprowadzono rozmowę na temat potrzeb i oczekiwań w tym kontekście. 

Uczestnicy trzech spotkań nie tylko przedstawili swoje uwagi i pomysły mające ich zdaniem 

wpływ na poprawę życia mieszkańców miasta i gminy Prudnik ale co najważniejsze wyrazili 

swoje poparcie dla przedstawionej przez nas koncepcji projektu. 

Przy okazji zachęcam tak Państwa Radnych jak i mieszkańców Gminy do wypełnienia w 

ramach prowadzonych konsultacji, krótkiej anonimowej  ankiety dedykowanej 

przygotowywanemu projektowi i wskazanie działań, które są ważne z punktu widzenia 

mieszkańców Gminy Prudnik. 

Link do wspomnianej ankiety zamieszczony jest na stronie internetowej Gminy w zakładce 

aktualności, na podstronie dedykowanej Polsko-Szwajcarskiemu Programowi Rozwoju Miast 

jak i na profilu Gminy Prudnik na portalu Facebook. 

9.  W ramach realizowanych projektów unijnych „Serce łamie granice” oraz „Poczuj magię 

świąt” mieszkańcy Gminy Prudnik uczestniczyli w szeregu wydarzeń transgranicznych. 

Uczniowie Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 1 w Prudniku odwiedzili czeskie miasto 

Bruntal, biorąc udział w wycieczce edukacyjnej „Zwierzęta i ich świat”. Ponadto, mieszkańcy 

mieli okazję uczestniczyć w uroczystościach związanych ze świętami Bożego Narodzenia w 

Krnovie, takich jak rozświetlenie choinki, wizyta w Bożonarodzeniowej Wiosce 

Rzemieślniczej, udział w Paradzie Aniołów oraz grze terenowej. W ramach wzajemnej 

wymiany, mieszkańcy Krnova gościli w Prudniku podczas Jarmarku Bożonarodzeniowego. 

10. W dniach 6-8 grudnia 2024 roku na prudnickim rynku odbyła się siódma edycja Jarmarku 

Bożonarodzeniowego, zorganizowanego wspólnie przez Gminę Prudnik oraz Agencję Sportu i 

Promocji w Prudniku. Wydarzenie to, bogate w różnorodne atrakcje, przyciągnęło licznych 

mieszkańców i gości. Wśród wielu atrakcji znalazły się występy artystyczne, w tym koncert 

góralskiej kapeli, warsztaty artystyczne dla dzieci, a także liczne stoiska handlowe oferujące 

ozdoby świąteczne, rękodzieło i regionalne produkty. Nie zabrakło również strefy 

gastronomicznej z tradycyjnymi potrawami i napojami. Szczególnym zainteresowaniem 

cieszyły się spotkania z Mikołajem oraz Motomikołajami. Dodatkowo, w ramach Jarmarku 

odbyły się konkursy na najlepszą potrawę świąteczną i najlepszy produkt świąteczny. Gościem 

specjalnym Jarmarku był Karol Okrasa, który podczas oficjalnego otwarcia wydarzenia ogłosił 

wyniki konkursu kulinarnego szkół średnich. Jarmark był realizowany w ramach polsko-

czeskiego projektu „Poczuj magię świąt”, współfinansowanego przez Fundusz Małych 

Projektów w Euroregionie Pradziad z programu INTERREG CZECHY-POLSKA 2021-2027.  

11. W związku z niemożnością korzystania z zniszczonej w wyniku powodzi hali sportowej 

„Obuwnik”, drużyna KS Pogoń Prudnik przeniosła swoje mecze i treningi do Kompleksu 

Sportowego „Sójka”. Obiekt został odpowiednio przygotowany do rozgrywek, m.in. poprzez 

przeniesienie tablicy świetlnej z poprzedniej hali oraz naprawę systemu nagłośnieniowego. W 

najbliższych dniach wymienione zostaną również głośniki. Pierwszy mecz w nowej lokalizacji 

odbył się 7 grudnia.  

12. Na zaproszenie Urzędu Marszałkowskiego Warmińsko-Mazurskiego oraz sieci Cittaslow, 

nasza reprezentacja z Agencji Sportu i Promocji wzięła udział w Międzynarodowych Targach 

Turystycznych w Warszawie, które odbyły się w hali Ptak Expo. Stoisko Prudnika, wraz z 
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innymi członkami Cittaslow, cieszyło się dużym zainteresowaniem odwiedzających, którzy 

mieli okazję poznać bogatą ofertę turystyczną naszego regionu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Fejdych 

- Grzegorz Zawiślak 

- Zygmunt Trojniak 

- Stanisław Mięczakowski 

/zgodnie z pkt. 2 transkrypcji/ 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Prudniku  z działań podejmowanych w 

okresie od 27 listopada 2024 r. do  17 grudnia 2024  Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. W dniu 27 listopada 2024 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwały Rady 

Miejskiej w Prudniku podjęte na XII sesji Rady z dnia 26 listopada 2024 r., celem 

przekazania ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.  

3. 10 grudnia 2024 r. wpłynęła skarga w sprawie niewprowadzenia zadania do budżetu na 

2025 r zadania. Skarga została przekazana do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i 

Petycji.  

4. 16.11.2024 r. do wiadomości Rady Miejskiej w Prudniku wpłynęła skarga na uchwałę nr 

XI/116/2024 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 31 października 2024 r.  – informacja do 

wglądu w Biurze Rady. 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

a) 96-2024 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie przywrócenia 

budżetu obywatelskiego oraz realizację projektów złożonych przez mieszkańców 

b) 105-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań mających 

na celu nawiązanie porozumienia z firmą działającą na zasadach takich ja CTPark lub 

podobną w celu budowy hali produkcyjnej na wynajem w strefie ekonomicznej Prudnika 

c) 111-2024 interpelacja radnego Witolda Rygorowicza w sprawie zaplanowania w budżecie 

na rok 2025 budowy mini placu zabaw dla dzieci na terenie pomiędzy kamienicami na ul. 

Kochanowskiego 3 i 5 

d) 117-2024 zapytanie radnego Pawła Licznara dotyczące zabezpieczenia około 100 ton 

kamienia celem utwardzenia dróg polnych 

e) 119-2024 zapytanie radnego Pawła Licznara w sprawie ujęcia remontu drogi dojazdowej 

dla mieszkańców posesji Czyżowice nr 47, 44a, 44c, 48 w razie pojawienia się środków 

rządowych na prace związane z naprawami szkód po powodzi 

f) 120-2024 zapytanie radnego Łukasza Karpowicza dotyczące możliwości zakupu 

oczyszczaczy powietrza do żłobków i przedszkoli na terenie Gminy Prudnik 

g) 121-2024 zapytanie radnego Łukasza Karpowicza dotyczące częstotliwości dokonywania 

przeglądów i konserwacji przystanków komunikacji miejskiej na terenie Prudnika 

h) 122-2024 wniosek radnego Łukasza Karpowicza dotyczący ujęcia w nowym rozkładzie 

jazdy autobusów komunikacji miejskiej wydłużenia linii autobusowej o nowy obszar miasta 

począwszy od 2025 roku 

i) 124-2024 interpelacja radnego Mieczysława Partycznego w sprawie planów remontów 
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koryt rzeki "Złotego Potoku" i innych cieków wodnych 

j) 135-2024 interpelacja radnego Bartosza Trytka w sprawie podsypania i wyrównania kostki 

na ulicy Lompy przy skrzyżowaniu z ulicą Andersa oraz Monte Cassino 

k) 137-2024 interpelacja radnego Łukasza Karpowicza w sprawie rozpatrzenia wprowadzenia 

programu wyposażenia placówek edukacyjnych w czujniki gazu jako środka podnoszącego 

bezpieczeństwo 

l) 139-2024 interpelacja radnego Wiesława Zawiślaka w sprawie podłączenia do ogólnej sieci 

wodociągowej budynków mieszkalnych i zakładu produkcyjnego znajdującego się przy ul. 

Kościuszki 67, 67A, 86 i 88 

m) 144-2024 interpelacja radnego Leszka Czereby w sprawie możliwości poprawy 

bezpieczeństwa przechodniów korzystających z przejścia dla pieszych na ul. Traugutta przy 

skrzyżowaniu z ulicami Szkolna i Staszica 

n) 145-2024 interpelacja radnego Leszka Czereby dotycząca remontu ul. Jana 

Kochanowskiego i Bolesława Chrobrego 

o) 150-2024 interpelacja radnej Anety Samotus w sprawie ilości tłucznia/mieszkanki 

kamiennej przekazanej przez gminę na remonty, utwardzenie lub planowane zadania 

związane z infrastrukturą drogową z podziałem na sołectwa w 2024 r. 

p) 151-2024 interpelacja radnej Anety Samotus w sprawie realizacji wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych spółki gminnej na terenie 

gminy Prudnik 

r) 155-2024 interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie dokonania przeglądu studzienek 

kanalizacji deszczowej na terenie miasta Prudnik 

s) 156-2024 interpealcja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie udrożnienia rowów 

melioracyjnych oraz przepustów mostowych 

t) 157-2024 interpealcja radnego Łukasza Karpoiwcza w sprawie obowiązku segregacji 

tekstyliów i odzieży 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Aneta Samotus 

- Łukasz Karpowicz 

- Łukasz Merta 

- Zygmunt Trojniak 

- Grzegorz Zawiślak 

- Monika Gniecka – Witkowska 

/zgodnie z pkt. 4 transkrypcji/ 

 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mazur 

- Grzegorz Zawiślak 

- Bartosz Trytek 

- Zygmunt Trojniak  

/zgodnie z pkt. 5 transkrypcji/ 

 

6. Gospodarka finansowa: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok (druk nr 140) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok (druk nr 140).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czereba 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIII/128/2024 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2024 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

b) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy 

Finansowej na lata 2024-2027 (druk nr 141) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy 

Finansowej na lata 2024-2027 (druk nr 141).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czereba 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIII/129/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej prognozy Finansowej na lata 2024-2027 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, które w 2024 r. 

nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu dokonania 

wydatku ujętego w wykazie (druk nr 142) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, które w 2024 r. nie 

wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu dokonania 

wydatku ujętego w wykazie (druk nr 142).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czereba 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIII/130/2024 w sprawie wykazu wydatków 

budżetu Gminy Prudnik, które w 2024 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i 

określenia ostatecznego terminu dokonania wydatku ujętego w wykazie została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2025 rok (druk 143) 

1) Odczytanie projektu uchwały budżetowej. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak odczytał projekt uchwały budżetowej Gminy 

Prudnik na  

2025 r. 

2) Odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej, 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak odczytał Uchwałę nr Pb/56/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 9 grudnia 2024 r. w sprawie 

opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2025 r. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

3) Odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości 

sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2025 

rok 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak odczytał Uchwałę nr Dp/41/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 9 grudnia 2024 r. 

w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Prudnik na 2025 rok 

/Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

4) Odczytanie opinii komisji przez Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Prudniku odczytali kolejno opinie o przedstawionym projekcie uchwały. 

/zgodnie z pkt. 6.d.4) transkrypcji/ 

/opinie stanowią załączniki od nr 9 do nr 15/ 

 

5) Przedstawienie stanowiska Burmistrza do opinii komisji 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak podziękował za opinie pozytywne dotyczące przestawionego 

projektu. 

/zgodnie z pkt. 6.d.5) transkrypcji/ 

 

6) Dyskusja 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mazur 

- Bartosz Trytek 

/zgodnie z pkt. 6.d.6) transkrypcji/ 
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7) Głosowanie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2025 rok (druk 

143) 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2025 rok (druk 143).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czereba 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIII/131/2024 w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Prudnik na 2025 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

 

Burmistrz podziękował za przyjęcie budżetu na rok 2025.  

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2025-2028 (druk nr 144) 

1) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak odczytał Uchwałę nr Pw/56/2024 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 9 grudnia 2024 r. w 

sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Prudnik. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 

 

2) Głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2025-2028 (druk nr 144) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

/zgodnie z pkt/ 6.e.1)/ 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2025-2028 (druk nr 144).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 
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Leszek Czereba 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIII/132/2024 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025-2028 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 

 

7. Gospodarowanie mieniem: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami Gminy 

Prudnik (druk nr 145) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami Gminy 

Prudnik (druk nr 145).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czereba 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIII/133/2024 w sprawie określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami Gminy Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu 

ich pobierania (druk nr 146) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu 

ich pobierania (druk nr 146).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
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Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czereba 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIII/134/2024 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 147) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 147).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czereba 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIII/135/2024 w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Prudnik 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Współpraca transgraniczna 

w dziedzinie cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa” w ramach Programu INTERREG Czechy – 

Polska 2021-2027 (druk nr 148) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Współpraca transgraniczna 

w dziedzinie cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa” w ramach Programu INTERREG Czechy – 

Polska 2021-2027 (druk nr 148).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czereba 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIII/136/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Gminy Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. 

„Współpraca transgraniczna w dziedzinie cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa” w ramach 

Programu INTERREG Czechy – Polska 2021-2027 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/ 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 

149) 

Przewodniczący poinformował o wnioskach do planu pracy Rady złożonych przez Komisję 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia oraz Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego. 

Wnioski zostały poddane pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia oraz Komisji Spraw Obywatelskich i 

Porządku Publicznego o wprowadzenie do planu pracy Rady Miejskiej w miesiącu czerwcu 

informacji na temat funkcjonowania Prudnickiego Centrum Medycznego .  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czereba 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia oraz Komisji Spraw Obywatelskich i 

Porządku Publicznego o wprowadzenie do planu pracy Rady Miejskiej w miesiącu sierpniu 

Sprawozdania z działalności Klubów Sportowych działających na terenie Gminy Prudnik za 

rok 2024..  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
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Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czereba 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 

149).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czereba 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIII/137/2024 w sprawie uchwalenia planu 

pracy Rady Miejskiej w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 150) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 150).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czereba 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIII/138/2024 w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/ 
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f) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 151) 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jacek Urbański odczytał treść 

uzasadnienia. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Mięczakowski 

- Łukasz Merta 

- Zygmunt Trojniak  

/zgodnie z pkt. 8e transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 151).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, 

Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czereba 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIII/139/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 

 

g) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku (druk nr 152) 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jacek Urbański odczytał treść 

uzasadnienia. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jacek Urbański 

- Zygmunt Trojniak 

/zgodnie z pkt. 8g transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku (druk nr 152).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław 

Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Fejdych, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Czereba 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIII/140/2024 w sprawie rozpatrzenia wniosku 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/ 

 

 

9. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Łukasz Karpowicz 

- Zygmunt Trojniak 

- Bartosz Trytek 

- Łukasz Merta 

- Edward Mazur 

- Grzegorz Zawiślak 

- Andrzej Włosek 

- Monika Gniecka – Witkowska 

- Ireneusz Licznar 

- Mirosław Banaś 

/zgodnie z pkt. 9 transkrypcji/ 

 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Zygmunt Trojniak zakomunikował 

zamknięcie XIII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje 

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Zygmunt Trojniak  

 

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

  

 


